
 

 

 

 

 

Rondvraag Vervangen Kunstgraskorrels 

Al enige tijd zijn er zorgen over de veiligheid van kunstgraskorrels op basis van rubbergranulaat. 

Onderzoeken van het RIVM stellen dat de risico’s niet zodanig zijn dat actie nodig is. Ander 

onderzoek van de Vrij Universiteit laat zien dat de stoffen behoorlijk toxisch zijn, in ieder geval bij de 

fysiologisch met de mens vergelijkbare soort zebravisjes. Bij veiligheids- en gezondheidskwesties is 

het goed gebruik om het voorzorgsbeginsel te hanteren. Nu snapt de fractie van Progressief 

Woerden dat de kosten voor het nemen van voorzorgsmaatregelen in verhouding moet staan tot het 

risico. En daarom hebben wij de volgende vragen.  

1. Is het college bekend met de stap van de Gemeente Baarn om verenigingen de gelegenheid 

te geven de korrels op kosten van de gemeente te vervangen? 

2. Hoe beoordeelt het college deze stap van de Gemeente Baarn? 

3. Wat zijn de kosten, in totaal en per veld, om dit aan verenigingen aan te kunnen bieden in 

Woerden? 

4. Moet de gemeente Woerden in de ogen van het college een dergelijk aanbod ook aan 

verenigingen in onze gemeente doen? 

 

Toelichting: 

Veiligheidskunde leert dat de toxiciteit afhangt van de concentratie waarin je stoffen binnenkrijgt. 

Waarbij diverse routes voor opname verschillende opnamesnelheden kennen en dus tot 

verschillende concentraties in het lichaam leiden. De huid is vrij moeilijk doordringbaar en het 

afwassen van korrels na de wedstrijd is dan voldoende. Maar bijvoorbeeld inname via oogslijmvlies, 

maagdarmkanaal of bijvoorbeeld schaafwonden kan opname veel sneller gaan. Daar lijkt in de 

studies van RIVM geen rekening mee gehouden. De ervaring leert dat juist deze korrels tot forse 

schaafwonden kunnen leiden bij een sliding o.i.d. Een beetje pro-actiever houding lijkt ons wenselijk. 


